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Здравейте,

Във връзка с обществените консултации около наредбата за градската среда и съответните 
стандарти около нея, бих искал да изразя следното мнение:
Мнението ми се отнася основно към уличните табели и новите визуални стандарти за тях. Смятам, 
че е важно новият стандарт да се приложи като се подменят всички табели в града. По този начин 
ще се подобри значително ориентацията в града и в същото време София ще има цялостен вид и 
идентичност в това отношение. Ползите са както за гостите на града, така и за неговите 
обитатели.

Надавям се мнението ми ще бъде взето предвид.

Поздрави,
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